
RADA GMINY
SŁUPIA Y.ONECKA
woj. świętokrzyskIe

.,

I'rolokól Nr 111/2018
z sesji nadzwycujnej Rad)' Gminy StUPIA

odbytej w dniu 13 grudnia 2018 roku w Sali konferencyjnej LJrJ:ędu Gminy
w Słupi

Przewodniczący Rady Gminy Mirosław Wilk ot\vorzył sesję o godz. 1000 i po powitaniu
wszystkich zebranych oświadczył, że zgodnie z listą obecności aktualnie w posiedzeniu
uczestniczy t 5 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób,
stanowi quorum pozwalające na podejmowanie pr3\vomocnych decyzji - lista obecno,{-ci
radnych sIanowi zalqcznik do niniejszego protokołu.

Ponadto w sesji uczestniczyli:

Wójt Gminy
Skarbnik Gminy
Dyrektor SP w Piłczycy

Ad. pkt 2

Robert WieIgopolan
Dorota Basiak
Anna Nowak

Nikt me wnosił zastrzeżeń odnośnie protokołu Nr V2018 z sesji odbytej
19 czerwca 2018 roku. Rada Gminy w obecności 13 radnych jednomyślnie przyjęła protokół.

Nikt nie wnosił zastrzeżeń do protokołu Nr 11/2018 z sesji odbytej dnia 29 listopada 2018
roku. Rada Gminy \v obecności 15 radnych jednomyślnie pr.qjęła protokół.

Ad. pkt 3

W punkcie dotyczącym pr.t:yjęcia porządku obrad jako pierwszy głos zabrał Wójt i zgłosił
następujące zmiany do porządku obrad:

- wykreślić z porządku obrad pkt: 4iJ,k,l,m (w związku z tym, że stawki podatków nie ulegają
zmianie) - Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie przyjęła tą zmianę w porządku
obrad.
- wprowadzić pkt 4k "Rozpatr.t:cnie projektu uchwały w sprawie szczegółowych warunków
przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z
wyłączeniem specjalistycznych usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi,
oraz szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnicnia od opłat, jak
również trybu ich pobierania" - Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie pr.t:yj((ła
tą zmianę do porządku obrad.



Radajednomyślnie przyj«ła następujący porządek obrad po zmianach:

I. Otwarcie obrad, powitanie obecnych i stwierdzenie quorum.
2. PrzY.ięcieprotokołu Nr 112018 z sesji Rady Gminy odbytej w dniu 22 listopada 2018
roku oraz protokołu Nr 1112018 z sesji odbytej w dniu 29 listopada 2018 roku.

3. Przedstawienie porządku obrad.
4. Rozpatrzenie projektów uchwal w sprawie:
a) pO\volania składu osobowego Komisji Skarg Wniosków i Petycji Rady Gminy
Słupia Konecka,
h) powolania składu osobowego Komisji Rewizyjnej Gminy Słupia konecka,
c) powołania składu osobowego Komisji Finansów, Oświaty, Kultury, Kultury Fiz.,
Zdrowia iOpieki Społecznej,
d) powolania składu osobowego Komisji Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki
Gruntami, Ochrony Środowiska i Drogownictwa
e) zmiany Wieloletniej prOb1J1OzyFinanso\\'cj Gminy Słupia Konecka na lata 2018-
2031,
O dokonania zmian w budżecie gminy na 2018 rok,
g) zmieniająca Uchwałę XXXIX/268/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z dnia 28
grudnia 2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz Przeciwdziałania Narkomanii na
2018 rok,
h) ustalenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 2019
rok,
i) wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz
ustalcnia wysokości opIaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i wysokości
opłaty za pojemnik
j) w sprawie wyboru przcdstawiciela wchodząccgo w skład Zgromadzenia Związku
Międzygminnego o nazwie: Staropolski Związek Gmin i Miast,
k) w sprawic szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalistycznych
usług opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich
pobierania.
5. Informacja Wójta o pracy między sesjami.
6. Interpelacje i zapytania radnych.
7. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych.
8. Sprawy różne.
9. Zamknit:;:cieobrad III sesji Rady Gminy Słupia Konecka.

Ad. pkt ~a
Radny J. Skrobisz prLcdstawił propozycję składu Komisji Skarg. Wniosków i Pctycji:

I. radny Jarosław Domaradzki - wyraził zgodę na pracę w komisji
2.radna Emilia Kołodziejczyk - wyraziła zgodę na pracę w komisji,
3. radny Piotr Zięcik - wyraził zgodę na pracę w komisji.
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Ponadto zaproponował na Przewodni9czaccgo Komisji radnego J. Domaradzkicgo.
Radna E. Kołodziejczyk również S\\'oją kandydaturę na Przewodniczącą Komisji.

Wobec tego Przewodniczący Rady Gminy poddał pod głosowanie kandydaturę radnego J.
Domaradzkiego. Rada Gminy w obecności tS radnych 10 glosami "za" przy 5 .,prLcciwko"
wybrała radnego J. Domaradzkiego na PrJ:cwodniczącego Komisji Skarg, Wniosków
Petycji.
Następnie przewodniczący po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod glosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchn'alę Nr 111/1012018 w
sprllwie powolania składu osobowego Komisji Skarg \Vniosków i Petycji Rady Gminy
Słupia Koneck.l, trdć której stanowi załącznik do pr%kolu.

Ad.pkl~b

Radny J. Skrobisz przedstawił propozycj~ składu Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Słupia
Konecka:

1. radna Teresa Puchaiska - wyraziła zgodę na prace w komisji
2. radny Jarosław Domaradzki - wyraził zgodę na prace w komisji
3. radny Mariusz Kołodziejczyk - wyraził zgodę na prace w komisji
4. radny Wiesław Szymański - wymził zgodę na prace w komisji.

Nikt z radnych nic wnosił uwag do zaproponowanego składu Komisji wobec czego
prLev".odniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uch\\'ały poddał go pod głosowanie.
Rada Gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchn'allt Nr 111/11/2018 w
sprawie pon'olania skladu osohowe}?,o Komisji Rewizyjnej Gminy Slupia Konecka, treść
której stanowi załącznik do protokolu.

Ad. pkt ~c
Radny J. Skrobisz przcdstawił propozycję składu Komisji Finansów, Oświaty, Kultury,
Kultury Fiz., Zdrowia i Opieki Społecznej:

l. radna Zofia Młynarska
2. radny Mirosław Wilk
3. radny JózefSkrobisz
4. radny Władysław Wójcik
5. radny Mirosław Gwóźdź

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na pracę \1/ komisji.
Nikt z radnych nie zgłaszał uwag do zaproponowanych kandydatur wobec czcgo
Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod głosowanie.
Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwallt Nr 11111212018 ".
sprawie powolania ski ad u osobowego Komisji Finansów, Oświał)', Kultury, Kultury
Fiz., Zdrowia iOpieki Społecznej, treść której stanowi załącznik do protokołu.
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Ad. pkt 4d

Radny J. Skrobisz przedstawił propozycję składu Komisji Rolnictwa. Leśnictwa, Gospodarki
Gruntami, Ochrony Środowiska iDrogownictwa:

I. radny Sławomir Sarnik
2. radny Stanisław Komisarczyk
3. radny Stanisław Gunerka
4. radny Jarosław Kaczmarek

Wszyscy kandydaci wyrazili zgodę na udział w pracach komisji.

Nikt z radnych nic zgłaszal uwag do zaproponowanych kandydatur wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po odczytaniu projektu uchwały poddał go pod glosowanie.
Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uch,,"'alt; Nr 111/1312018 \'""
sprawie powolania składu osohowc~o Rolnictwa, Leśnictwa, Gospodarki Cruntami,
Ochrony Środowiska i I>rogO\\'nictwa, trdć której stanowi załącznik do pr%kolu.

Ad. pkt 4c

Projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Słupia
Konecka na lata 2018-2031 (lrdć w za/qczeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwaly wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.
Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchn'alę Nr 111/14/2018 n'
sprawie zmiany \Vicloletnicj Prognozy Finanson'cj Gminy Slupia Konecka na lata 2018-
2031, 1re.<:ćkujrej stanowi za/qcznik do protokołu.

Ad. pkt 4f

Projekt uchwały w sprawie dokonania zmIan w budżecie gmmy (tre,\:ć w załqczeniu)
przedstawiła Skarbnik D, Basiak,

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.
Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjC(la ueh,,'alę Nr 111/15/2018 w
sprawie dokonania zmian w hudiccie gminy na 2018 rok. trdć k1órej s1anmri załqcznik do
protokołu.

NastC(JJnicprzewodniczący Rady Gminy ogłosił przCf\vę w obradach tf\vającą w godz, 11,00-
11.30, po przcf\vic obrady wznowiono. Stan radnych uprawnionych do głosowania po
przerwie 15 osób.
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Ad. pkt 4g

Projekt uchwaly zmieniającej Uchwałę XXXIX/268/2017 Rady Gminy Słupia (Konecka) z
dnia 28 b'TUdnia2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilaktyki i
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych ()faz Przeciwdziałania Narkomanii na 2018 rok
(treść w załączeniu) przedstawiła A. Krzepkowska.

Nikt z radnych nic wnosił U\vag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr 111/16/2018
zmieniającej Uchwalę XXXIX/26812017 lłady Gminy Słupia (KaDecka) z dnia 28
grudnia 2017 roku w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu Profilakł)"ki i
Rozwiązywania Prohlcmó,'1: Alkoholowych oraz Pr.t:ech\'dzhtlania Narkomanii na 2018
rok, Irdć której sIanowi załqcznik do protokołu.

Ad. pkt4h

Skarbnik D. Basiak przedstawiła projekt uchwały w sprawie w sprawie obniżenia ceny skupu
żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2019 (trdć w załączeniu).

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uchwalę Nr 111/1712018 w
sprawie obniżenia ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na rok 2019
(tre.\:ćw zalqczenill).

Ad. pkt4i

Projekt uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opiaty za gospodarowanic odpadami
komunalnymi oraz ustalenia wysokości opIaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi i
wysokości opłaty za pojemnik przedstawiła E. Przepióra.

Radny J. Skrobisz złożył wniosek formalny o zniesienie tcgo pkt. Z porządku obrad i
przeniesienie na następną sesję z powodu małej ilości przekazanych danych potrzcbnych do
zmiany stawki opłat.

Rada Gminy w obecności 15 radnych 13 głosami "za" przy 2 "przeciwnych" zniosła ten pkt z
porządku obrad iprzesun«ła go na następną scsję.
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Ad. pkt 4j

Radny J. Skrobisz zgłosił na prLcdstawiciela wchodzącego w skład Zgromadzenia Związku
Międzygminnego o nazwie: Staropolski Związek Gmin i Miast PrLcwodniczącego Rady
Gminy M. Wilka,
Przewodniczący Rady Gminy M. Wilk wyraził zgodę na kandydowanie.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uchwały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podjęła uclnulę Nr 111/18/2018 U"

sprawie ,\:)'boru pr.lccistan'iciell' wchodzącego "': skład Zgromadzenia Z\\:iązku
i\1iędzygminncgo o naD't"ie: Staropolski Związek Gmin i i\'1iast, treść której stanowi
załącznik do protokołu.

Ad.pkt4k

Projekt uchwały w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi
opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekUl1cze, z wyłączeniem specjałistycznych usług
opiekuńczych dla osób z zaburzeniami psychicznymi, oraz szczegółowych warunków
cz((ściowego lub całkowitego zwolnienia od opłat, jak również trybu ich pobierania (treść w
załączeniu) przedstawiła Skarbnik D. Basiak.

Nikt z radnych nie wnosił uwag do przedstawionego projektu uclnvały wobec czego
Przewodniczący Rady Gminy po jego odczytaniu poddał go pod głosowanie.

Rada gminy w obecności 15 radnych jednomyślnie podj<;:ła uchwalę Nr 111/1912018 \\..
spnłwie szczegółowych \\'arunków prLyzna\\'unia i odpłatności za usługi opiekuńcze i
spccjalisf)'cznc usługi opiekuńcze, z wyłączeniem specjalisł)Tzoych uslug opiekuńczych
dla osób zzaburLeniami psychiczn.rmi, oraz szczegółowych warunków częściowego lub
całkowitego zwolnienia od opiat, jak również tJ}'bu ich pobierania, trdć której stanowi
załącznik do protokołu.

Ad. pkt 5

Następnie Wójt przedstawił informacj(( o pracy między sesjami. Nadmienił, że zakończone
zostały prace przy tennomodemizacji Urlędu Gminy i Szkoły Podstawowej w Pilczycy.
Obecnie trwają prace remontowe wewnątrz budynku Urzędu. Poinformował zebranych i
zaprosił na \•...igi1ię organizowaną 20 grudnia 2018 roku w budynku Senior+.

Ad. pkt 6,7

W punkcie zapytania i interpelacje radnych głos zabrali:
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Radna E. Kołodziejczyk pytała dlaczego na Sali sportowej przy szkole podstawowej w
Pilczycy jest słabo ogrzewana.
Radny W. Szymański pytał kiedy zostanie wyremontowana droga Skąpe-Budzisław. Ponadto
zwrócił uwagę na bezprawne przejęcie placu nalężącego do wsi prLez jednego z mieszkańcó\v
Skąpego.
Radny P. Ziecik pytal o godziny przyjmowania radcy prawnego.
Radny M. Gwóźdź wnioskował o zaproszenie na sesję radnych powiatowych. Nakreślił
również fatalny stan drogi Wólka-Lasocin. Wnioskował o rozmowy z powiatem na temat
remontu tego odcinka drogi.

Wójt Gminy udzielal knjtkich wyjaśniell na interpelacje iwnioski zgloszone przez radnych.

Ad. pkt 8

W sprawach różnych głos zabrali:
Radny J. Skrobisz wnioskował o remont drogi w kierunku Huty Jabłonowej.
Sołtys wsi Słupia A. Bujak wnioskowała o czyszczenie rowów prLY drodze w kierunku
Radwanowa.
Sołtys wsi Mnin K. Tkacz pytał o prace przy realizacji funduszu sołeckiego.
Radny W. Wójcik ponownie wnioskowal o podjęcie działań w kierunku ogramczema
prędkości pojazdów cięzarowych korzystających z drogi Lopuszno-PrLedbórz.
Przew. Rady Sol. A. Sypniewski pytał o remont w ramach gwarancji drogi w Czerwonej
Woli.
Radny J. Kaczmarek zwrócił uwagę na konieczność wytypowania pracownika do zarzadzania
pracami w terenie.
Radna T. PuchaIska wnioskowała o sporządzenie każdemu radnemu kserokopii statutu gminy
i ustawy o samorządzie gminnym.
Sołtys \.•..si Czerwona Wola M. Janduła pytał o środki na remont dróg polnych i dojazdowych
do pól.

Wójt udzielił krótkich wyjaśnień na pytania zadawane przez radnych sołtysów
przewodniczących rad soleckich.

Po wyczerpaniu wszystkich punktów przewidzianych w porLądku
Rady Gminy zamknęła obrady III sesji Rady Gminy o godzinie 1235.

Protokolant

An~

Protokół zawiera 7 stron.

obrad Przewodnicząca
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